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medlemmar 
Antalet medlemmar uppgick vid slutet av året till 103. 
Två nya delägare har anslutits under året.

styrelsemöten 
3 protokollförda styrelsemöten har hållits

styrelsens sammansättning
Björn Edman, ordförande 
Marianne Heed Miskar, sekreterare 
Lena Thunman, kassör 
Arnulf Langlet, ledamot
Kaj Ahlqvist, ledamot 
Jörn Mars, suppleant 
Peter Baeling, suppleant

övriga funktionärer
Erling Ahlnér, revisor 
Thomas Kindström, revisor
Valberedning har saknats under året, styrelsen fick vid årsmötet i uppdrag att lösa frågan med ny valberedning 

anläggningen
Anläggningen har även i år fungerat mycket bra. Sen det stora kvalitetshöjningsprojektet 2007 har vi nu haft  
FEM (5) säsonger med i princip 100-procentig vattentillgänglighet.

Vi hade ett kort driftstopp under juni som berodde på att en koppling i en av sugbrunnarna drog in luft,  pga  
lågt vattenstånd vilket gjorde att kopplingen hamnade ovanför vattenytan och packningen torkade ut.  
Efter detta stängdes denna sugbrunn och anläggningen fungerade bra med endast en sugbrunn. 

Mindre reparationer av trasiga anslutningar och ledningar har gjorts (sönderfrysta kranar och ventil- och kopp-
lingsbyten). Sedvanlig rensning och tillsyn av sugbrunnar och sugslangar har också gjorts. Styrelsen har beslutat 
att ta ut en avgift på 200 kronor från 2012, för kran- och kopplingsbyten som beror på att delägarna inte öppnat 
sina kranar inför vintern. 

Styrelsen bedömer att underhållet av anläggningen även kommande säsong inskränker sig till regelbunden  
tillsyn. Rostande skarvar och mekaniska skador kan vi dock aldrig gardera oss för.

kontakten med delägarna
Föreningens har en hemsida, hagenssommarvatten.se. Styrelsen gör sitt bästa för att hålla den uppdaterad  
med aktuell information, nyheter och tips (t ex nyttiga länkar) till delägarna. På ett enkelt sätt kan alla  
delägare anmäla t ex driftstörningar genom att skriva i ”Gästboken”.

Vi har också delat ut information i brevlådorna under säsongen. Säsongen inleddes med sedvanlig korvgrill-
ning nere vid Lundhagsbadet och avslutades (tyvärr) utan grillningen.

ekonomi
Styrelsen får inget arvode för sitt arbete, däremot har de fått en middag på restaurang enligt årsmötets 
beslut.

Föreningens kassa uppgår till 175 205 kr. 

Driftkostnaden kommande säsong bedöms hålla sig kvar på en låg nivå. Beredskap inför framtida renoverings-
behov motiverar dock inte en höjd avgift, styrelsen föreslår att utdebiteringen år 2012 blir oförändrat 500 kr.

Ekerö i februari 2012, Styrelsen


